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Innkalling til menighetsrådsmøte i Buksnes menighetsråd 

tirsdag 18.10.2022 
 

Sted: Buksnes menighetshus kl.20.00-21.40 

 

Innkalte: Eimund Kibsgaard Nordberg, Marit Martinsen, Anne Karin Wangsvik, Randi 

Fredriksen, Ellinor Løvdal, Lise Haug, Tove Fossen, Elin Voie 

 

Møtt: Eimund Kibsgaard Nordberg, Anne Karin Wangsvik, Randi Fredriksen, Ellinor 

Løvdal, Elin Voie 

 

Åpning: Salmesang 

Kaffe: Anne Karin 

 

Saksliste: 

a) Godkjenning av innkalling.  

b) Godkjenning av referat. 

c) «Prestens hjørne» - orienteringer om stort og smått.  
EL-bil prosjekt. Fellesrådet har fått 100.000 i tilskudd til utprøving av fossilfri tjenestebil. 

Prosjektgruppen bestående av kirkeverge Anne Lise og sokneprest Eimund er i dialog med Sør-

Hålogaland bispedømme om mulig tilskudd også derfra. 

Søkt om midler til lørdagskafè på menighetshuset. 

Endringer i støttegruppa for Ukraina 

Eimund har vært på stiftsdager. 

 

d) Evaluering av noen av gudstjenestene siden forrige møte. 

Familiegudstjeneste med 6årsbok 

e) Menighetsrådsleder orienterer.  

 Info om Høstmessa 18. og 19. nov 

f) Orientering fra fellesrådet. 

- Marit har vært på kirkemøtet, men var ikke tilstede på møtet. 

 

 

Sak 33/2022 Styre for Buksnes menighetshus. 

Forslag til styremedlemmer: Gustav Karlsen, Kristin Lindberg, Ellinor Løvdal, Jakob 

Eitrheim, Elin Voie (menighetsrådets representant) 

 

Vedtak: Menighetsrådet utnevner de nevnte til styre for Buksnes menighetshus. 
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Sak 34/2022 Søknad om midler til å holde kirka mer åpen. 

Anne Lise har utarbeidet en søknad til bispedømmerådet på vegne av oss om midler til å 

utarbeide en «pilegrimsvandring» i kirkerommet for de som besøker kirka. Kristin vil ta 

ansvar for dette. Det søkes også om midler for tilrettelegging slik at ansatte kan ha kontortid i 

kirka, og holde den åpen samtidig. Dette vil gjøre det mer forutsigbart når kirka er åpen for 

allmennheten, og det vil kunne være åpent hele året. 

 

Menighetsrådet støtter søknaden. 

 

 

 

 

Sak 35/2022 Aktivitet på Bedehuset 

I oktober har det vært arrangert loppemarked og salmekveld. Begge tiltakene har fått mange 

positive tilbakemeldinger. Vi får høre litt om erfaringene med dette, og ser på muligheter for 

hvordan fortsettelsen kan bli. 

 

Menighetsrådet ønsker salmekveld minst en gang pr halvår, og håper på barneklubb 

etter hvert. 

 

 

Sak 36/2022 Juletrefest. 

Er vi klar for å arrangere denne i år? Dato og ansvar. 

 

Vi ønsker å arrangere juletrefest torsdag 29.12 kl.17.00 

 

 

 

Sak 37/2022 Økonomi 

 

Vi håper at systemene fungerer slik at vi kan ha oversikt, og ha en sak om økonomi på 

hvert møte neste år. 

 

Sjekke hvem som har tilgang til å se konto nå. 

 

Budsjettrevisjon/ detaljer må ses på. 

 

 

Sak 38/2022 Eventuelt 

 

Neste møte 15. nov:  

a) Se over organisasjonsliste og evt foreslå endringer i hvem som får ofringer. (Ble 

delt ut på møtet.) 

 

b) Invitere Mona til å si noe om markedsføring og muligheter. 

 

 

 

Ellinor S. Løvdal, referent 


